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Verslag Bestuurlijk Overleg Industrie en 

Gezondheid IJmond: 27 oktober 2021 

 

Aanwezig: gedeputeerde Olthof (provincie Noord-Holland), wethouder 

Dinjens (gemeente Velsen), wethouder Steijn ( gemeente Velsen), 

wethouder Özütok (gemeente Beverwijk), wethouder Schoorl ( gemeente 

Heemskerk), **** ( OD NZKG), **** OD IJmond), **** (Veiligheidsregio 

Kennemerland, GGD Kennemerland).  

 

Ambtelijke ondersteuning: ****  

 

1. Opening en mededelingen  

Wethouder Özütok is voor het eerst aanwezig bij dit bestuurlijk overleg.   

 

De suggestie die gedaan is aan de leden van het bestuurlijk overleg, dat 

het Rijk (ministerie van I & W) lid wordt van het bestuurlijk overleg. Dat 

kan in meerdere vormen. De aanname is dat hiermee de samenwerking 

tussen de overheden versterkt. De vraag is niet beantwoord en komt in 

volgend bestuurlijk overleg terug.  

 

2  Verslag van het Bestuurlijk overleg Industrie & Gezondheid van      

        25 augustus 2021 en Termijnagenda  

Besluit: het verslag van 25 augustus wordt vastgesteld.  

 

Alle afspraken zijn nagekomen, *** NZKG, wordt voor het volgende 

bestuurlijk overleg uitgenodigd.  

 

3.  Programma en ontwikkelingen Tata Steel (presentatie tijdens BO) 

De heer Baars heeft de leden van het bestuurlijk overleg meegenomen 

in de laatste ontwikkelingen van het programma Tata Steel. 

 

Afspraak: de presentatie wordt gedeeld met de leden van het bestuurlijk 

overleg. 

 

Afspraak: het draaiboek geurbesluiten Tata Steel wordt gedeeld door de 

OD NZKG. Dit met als doel om de communicatie goed af te stemmen. 

 

4. Omgevingsoverleg 

De leden van het bestuurlijk overleg hebben een aantal zaken met 

elkaar gedeeld over het omgevingsoverleg: 



2 

 

- Er moet een goed overzicht komen wat de verschillende tafels in 

de regio zijn en wat daar wordt besproken; 

- Uitgaan van het bestaande omgevingsoverleg en daar verder op 

door ontwikkelen.  

- Regie kunnen blijven voeren over het omgevingsoverleg; 

- Gedeputeerde Olthof vindt het omgevingsoverleg primair de 

verantwoordelijkheid van gemeenten, omdat die het meest 

dichtbij de inwoners van de IJmond staan. Tegelijkertijd is ook 

aangegeven dat dit afhangt van het onderwerp. In ieder geval is 

benoemd dat er een gezamenlijk belang is om als 1 overheid 

naar inwoners op te trekken;  

 

De suggestie is meegegeven om tijdens dit overleg bewoners te vragen 

wat zij op de agenda willen in de toekomst. Andere suggestie is dat je 

dit met een verkenner probeert te achterhalen. 

 

Suggestie: in Termijnagenda de omgevingsoverleggen voor 2022 

plannen. 

 

Afspraak: een omgevingsoverleg op korte termijn plannen. Er is een 

voorzet gedaan voor de agenda, zoals de voortgang Programma Tata 

Steel en Programma Gezondheid en Luchtkwaliteit. 

 

5. Regionale samenwerking: opdrachtgeverschap en financiën 

 

Afspraak: leden van het bestuurlijk overleg hebben gevraagd om een 

notitie op te stellen, die als basis kan dienen om dit agendapunt te 

bespreken. Er is afgesproken om deze notitie in het bestuurlijk overleg 

van 26 januari te bespreken. 

 

Intentie die is uitgesproken dat overheden zo veel mogelijk 

rolzuiverheid nastreven in het maken van verdere afspraken.  

 

6.  Dagboekonderzoek: een stand van zaken 

 

Afspraak: het dagboekonderzoek gaat opgestart worden.  

 

Afspraak over kosten: provincie Noord-Holland draagt 80 % en 

IJmondgemeenten 20%. 

 

Afspraak over opdrachtgeverschap: gedeputeerde Olthof geeft aan een 

positieve grondhouding te hebben, maar wil nog ruggenspraak met zijn 

ambtelijke organisatie en eventueel wethouders van de 

IJmondgemeenten. 
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7. Stand van zaken optimalisatie melden overlast Tata Steel 

Hier is kennis van genomen. 

 

8. Aangescherpte WHO advieswaarden 

 

Afspraak: de leden van het bestuurlijk overleg vragen de ambtelijke 

organisatie een notitie voor te bereiden wat de nieuwe WHO 

advieswaarden betekenen voor de IJmond regio, wat als basis kan 

dienen om het gesprek aan te gaan in hoeverre de nieuwe WHO 

advieswaarden van betekenis zijn voor ‘onze visie op een gezondere 

leefomgeving IJmond’.  

 

Afspraak: op 26 januari op de agenda van het bestuurlijk overleg. 

 

9. Overige ontwikkelingen  

 

Afspraak: ambtelijk voorstel voor pilot hoogstblootgesteld gebied 

indienen voor 5 november en bestuurlijk commitment afgeven voor 5 

december. De afstemming die hiervoor nodig is wordt buiten het 

bestuurlijk overleg georganiseerd. 

 

Suggestie die is meegegeven is om het Rijk te bespreken in hoeverre 

het haalbaar is om eerder gedane investeringen (zoals het RIVM 

gezondheidsonderzoek) mee te laten wegen in de 50 % co-financiering.  


